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聯國學校 2022-2023 學年助學金項目 

概述和申請流程 
 

 

聯國學校 2022-2023 學年助學金將會頒發給 10 位家庭經歷經濟困難的學生。每

份助學金數額為 2022-2023 學年學費的 50%。  

 

 

助學金的性質  

1.  助學金適用於 2021-2022 學年在聯國學校就讀且 2022-2023 學年將繼續在聯

國學校就讀的學生。  

2.  助學金是基於學生家庭經濟狀況頒發的，數額最多為 2022-2023 學年學費的

50%。  

3.  助學金只適合用於 2022-2023 學年，不會延續至未來的學年。  

 

甄選獲獎學生  

1.  申請者須符合聯國學校所期待的品學兼優的標準。  

2.  申請者的家庭須提供家庭經濟困難狀況的相關資料。  

3.  收到申請者的申請表格和相關資料後，學校助學金評估委員會將做出評估，

決定獲獎學生名單，屆時會致函通知獲獎學生家長。  

 

經濟狀況要求及相關文件  

聯國學校助學金項目要求申請者提交以下財務資料以確定是否符合申請標準：   

1.  家長最新的財政局發出的職業稅-收益證明書；  

2.  家長所在公司發出的 2022 年 1 月  -  2022 年 5 月的薪金證明書；  

3.  其他能證明家長目前經濟狀況的文件；  

4.  財務狀況，例如子女教育費用、按揭貸款、房租和其他債務等；  

5.  您覺得助學金評估委員會在審查您的申請資格時可以考慮的其他任何資料，

請隨時提供給我們。  

 

 

所有為申請助學金而收集的資訊和文檔都將保密處理，並僅用於處理助學金

申請。  
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獲獎學生及其家長或監護人的責任：  

1.  家長或監護人必須提供正確無誤的家庭經濟狀況資料。如資料及聲明作假或

資料不完整，聯國學校有權取消頒發助學金  。  

2.  助學金名單公佈後，獲獎學生需在一周內確認是否接受。  

3.  助學金數額基於學費金額計算，學生家長或監護人還需為學生提供助學金之

外的費用支出，包括午餐、校服、出行以及與學校教育教學活動相關的費用。  

4.  為確保助學金持續頒發，獲獎學生須展現出符合聯國學校所期待的品學兼優

的標準。  

5.  助學金評估委員會將會評估助學金獲獎學生在該年度每學期的表現，決定是

否繼續頒發助學金。  

 

 

有興趣申請助學金的家庭請提交 :  

1.  助學金申請表格  

2.  經濟狀況要求的相關文件  

3.  經濟狀況聲明  

 

申請表及文件提交截止時間為 2022 年 6 月 20 日下午 5 點，請提交到：  

 

澳門氹仔米尼奧街  

聯國學校  

助學金評估委員會  
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School of the Nations Scholarship Program for the School Year 2022–2023 
Overview and Application Process 

 
The School of the Nations Scholarship Program 2022-2023 offers a maximum of ten (10) 

scholarships to our students whose families demonstrate financial need. The scholarship will 

cover 50% of the tuition fee for the academic year 2022-2023. 

 
Nature of the scholarship 

1. The scholarships are open to students enrolled at the School of the Nations for the 2021-

2022 academic year, and will continue their enrollment in the 2022-2023 academic year.  

2. The need-based scholarship covers 50% of the annual tuition fee for the 2022-2023 academic 
year.  

3. The scholarship is for the tuition fees for the 2022-2023 academic year only and not for 
subsequent years.  

 
Selection of Awardees 

1. Candidates must demonstrate academic and character excellence expected of students of 
the School of the Nations. 

2. Candidates’ families must demonstrate financial need.  
3. After reviewing applications and all information submitted, scholarship award decisions will 

be made and applicants will be informed by postal mail. The School’s Scholarship Committee 
oversees the selection process. 

 
Financial Requirement and Documents 

 
The School of the Nations Scholarship Program requires applicants to submit the following 

financial information and documentation to determine eligibility for a Scholarship:  

1. Copy of parent’s/parents’ latest Income Certificate from the Financial Services Bureau of 

Macau.  

2. A statement from parent’s/parents’ current employment stating monthly income from 

January 2022 – May 2022.  

3. Other documents that demonstrate parent’s / parents’ current financial situation.   

4. Financial obligations, i.e. educational payments for children, monthly payments on loans 

(mortgages, rental and other debts).  

5. Please feel free to provide any other information you would like the Scholarship Committee 

to review in considering your application. 

 

 

ALL INFORMATION AND DOCUMENTATION COLLECTED FOR THE SCHOLARSHIP APPLICATION 
PURPOSE WILL BE TREATED WITH CONFIDENTIALITY AND USED SOLELY FOR THE PURPOSE OF 
PROCESSING THE SCHOLARSHIP APPLICATION. 
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Responsibilities of the awardee and his/her parent(s) or guardian 

 
1. The parent or guardian must submit truthful and accurate information about their financial 

situation. The School of the Nations reserves the right to terminate the scholarship if there 

are misrepresentations in the scholarship application. 

2. The awardees must indicate acceptance within one week after notification of the scholarship 

grant.  

3. The parents or guardian of the awardees shall provide for all other needs of the student 

outside of those stipulated in the scholarship grant including lunches, school uniforms, and 

other costs related school activities and trips. 

4. To maintain their awards, the awardees shall maintain a level of academic and character 

excellence expected of the awardees. 

5. At the end of each school term evaluation will be made by the Scholarship Committee to 

determine if the awardee is still qualified to continue in the scholarship program for the 

subsequent term. 

 

Interested families should submit: 
 
1. Scholarship Application Form 

2. Financial requirement and related documents  

3. Financial Status Declaration 

 

Deadline and Submission of Application 
 
Please submit application by 5:00pm, 20 June 2022 to: 

The Scholarship Committee 
School of the Nations  
Rua De Minho 

Taipa, Macau 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


